CLK-0605D series

多功能电脑小花样/套结机

MULTIFUNCTION COMPUTER-CONTROLLED HIGH-SPEED PROGRAMMABLE/BARTACK SEWING MACHINE



标准配置及性能 SPECIFICATION AND FUNCTION

- 具备 CLK-1430 的所有优越性能。
- 带中压脚,最高缝制速度: 3,200 rpm。
- 中压脚分离机构,可对应各种缝制品的缝制工艺要求和效率要求。具备了套结机的性能, 又有花样机的性能。
- 具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围,可对应多花样形状。
- CLK-0605 系列的松紧带对接机,具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围。
- 通过简单的操作,更换压脚,可以套结、小型花样、钉扣、接松紧带,标配多种压脚。
- Provided with all superior functions of CLK-1430.
- With intermediate presser and highest sewing speed of 3200 rpm.
- Possess world initiative separation mechanism of intermediate presser that meets the different sewing requirements.
- Combine with functions of tacking machine and programmable machine.
- With 60mm (Length) and 50mm (Width) sewing area, the machine can sew many different patterns.
- CLK-0605 Series, Computer-Controlled Elastic Butt-Joint Bar-tacking, has 60mm (Length) and 50mm (Width) sewing area.

CLK-0605D 简单互换抬压脚 CL

CLK-0605D Simple Transformation







二九四长 特种机系列

CLK-0605 series

电脑小花样套结机

COMPUTER-CONTROLLED & HIGH-SPEED PROGRAMMABLE BARTACK SEWING MACHINE



标准配置及性能 SPECIFICATION AND FUNCTION

- 具备 CLK-1430 的所有优越性能。
- 带中压脚,最高缝制速度:3,200 rpm。
- 中压脚分离机构,可对应各种缝制品的缝制工艺要求和效率要求。具备了套结机的性能, 又有花样机的性能。
- 具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围,可对应多花样形状。
- CLK-0605 系列的松紧带对接机,具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围。
- Provided with all superior functions of CLK-1430.
- With intermediate presser and highest sewing speed of 3200 rpm.
- Possess separation mechanism of intermediate presser that meets the different sewing requirements.
- Combine with functions of tacking machine and programmable machine.
- With 60mm (Length) and 50mm (Width) sewing area, the machine can sew many different patterns.

支持 U 盘录入 Support U disk entry

- 缝纫图形编制软件,可缝制除预设图形以外的缝纫图形,IP-200 是用以在个 人计算机上创建缝纫图形的软件。可以直接使用服装 CAD 软件,生成 DXF 和 PLT 图形,可识别 .DXF、.PLT、.DST、.AI 等多种格式,可直接插入 U 盘读 取图形,可直接编程。
- IP-200 is software which can create new sewing patterns besides preset one on the PC. It also can identity multi-format such as the .DXF,.PLT,.DST,.AI and so on. It can programme directly through reading the graphics from the USB drive.



CLK-0605F-II series

高速电脑松紧带对接组合机

COMPUTER-CONTROLLED & HIGH SPEED BARTACKING MACHINE WITH DOUBLE HEAD

一人可以同时操作两台,提高工作效率70%

one worker can operates two sets machines, which improves the working efficiency by 70%.



标准配置及性能 SPECIFICATION AND FUNCTION

- 具备 CLK-1430 的所有优越性能。
- 带中压脚,最高缝制速度: 3,200 rpm。
- 世界首创的中压脚分离机构,可对应各种缝制品的缝制工艺要求和效率要求。具备了套结机的性能, 又有花样机的性能。
- 具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围,可对应多花样形状。
- CLK-0605 系列的松紧带对接机,具备了纵 Y50mm x 横 X60mm 的缝制范围。
- 通过了 PC 连接技术,自动切换两台机器工作,一人可以同时操作两台,提高工作效率 70%。
- Provided with all superior functions of CLK-1430.
- With intermediate presser and highest sewing speed of 3200 rpm.
- Possess world initiative separation mechanism of intermediate presser that meets the different sewing requirements.
- With 60mm (Length) and 50mm (Width) sewing area, the machine can sew many different patterns.
- CLK-0605 Series, Computer-Controlled Elastic Butt-Joint Bar-tacking, has 60mm (Length) and 50mm (Width) sewing area.
- By connection technology with PC, one worker can operates two sets machines, which improves the working efficiency by 70%.

简便易操作的大屏彩色液晶触摸显示器 Colour LCD screen

- CLK-0605,在需要缝制预制程序以外的花样时,请使用 IP-200 操作系统, 联机进行编制。
- Besides the preset ones, more patterns can be designed by you through IP-200 system.

定货方法 How to order?

头 部 Head





Save power by using servo motor.
Noise reduced by 3dB than old model.
Save the oil by 1/3 through non-oil supply technology.

www.chnki.com